
Verslag ALV 2 juni 2022 
 
Kort verslag van de algemene ledenvergadering van het Historisch Genootschap 
Wormer, gehouden op 2 juni 2022 in de Stoomhal te Wormer. 
 
Aanvang 20.00 uur, aanwezig ca. 50 leden 
 
1. Opening 

Peter Roos opent de vergadering en heet alle aanwezigen hartelijk welkom. 
 
Bericht van verhindering is ontvangen van Marc van der Hout, Peter Tange en 
Lidy van der Toorn. 

 
2. Ingekomen stukken en mededelingen 

Er zijn geen ingekomen stukken of mededelingen te doen. 
 
3. Verslag ledenvergadering 21 oktober 2021 

Dit verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 

4. Jaarverslag van de secretaris 2021 
Van het jaarverslag 2021 wordt kennisgenomen en wordt onder dankzegging 
aanvaard. Naar aanleiding van het verslag zijn geen vragen of opmerkingen. 

 
5. Financiën  

Het verslag van de penningmeester wordt aan de orde gesteld. In verband met de 
afwezigheid van Marc van der Hout wordt door Peter Roos aan de hand van 
enkele sheets een korte toelichting gegeven. 
Er wordt gevraagd naar de grote post portokosten. Deze is € 300,00 te hoog 
omdat ten onrechte de eindejaar presentjes voor de bezorgers hierop zijn 
geboekt. Anderzijds zijn deze hoger door het grote aantal jaarboeken dat 
verzonden moest worden omdat de Genootschapsdag i.v.m. corona niet door kon 
gaan. 
 
Namens de kascommissie zegt Rob Berkhout dat de stukken zijn gecontroleerd 
en akkoord bevonden. Het geeft een getrouwe weergave van de inkomsten en 
uitgaven. Hij stelt namens de kascommissie voor de stukken goed te keuren en 
de penningmeester decharge te verlenen. 
Hier wordt door de ledenvergadering mee ingestemd. 
 
Hierna worden de financiële stukken 2021 door de ledenvergadering vastgesteld. 
 
Rob Berkhout en Fred Sanders worden benoemd als de nieuwe leden van de 
kascommissie. 
 
Ter afronding van dit agendapunt dankt de voorzitter de leden van de 
kascontrolecommissie voor hun inspanningen. 

 
6. Bestuursverkiezing 

Peter Roos is in zijn functie als voorzitter aftredend en herkiesbaar.  



Er hebben zich geen tegenkandidaten aangemeld. Daarom wordt voorgesteld tot 
herbenoeming van Peter Roos over te gaan. De ledenvergadering stemt door 
middel van applaus met dit voorstel in. 
 

 
7. Toelichting op de activiteiten van ons genootschap in 2022 

Peter Roos geeft een toelichting op de voor 2022 geplande activiteiten. 
Naast de gebruikelijke activiteiten zoals de vandaag gehouden algemene 
ledenvergadering met lezing en/of film, het uitbrengen van Torenklanken en het 
Jaarboek; en de Genootschapsdag in november gaat hij op enkele activiteiten 
nader in. 
 
De Open Monumentendag zal dit jaar alleen op zaterdag 10 september worden 
gehouden en zal zich vooral rond de beschuitstoren afspelen. Door de OMD-
commissie zullen activiteiten worden georganiseerd rond de voor die dag 
geplande opening van de stijlkamers naast de Beschuitstoren en de afronding 
van de restauratie van de gevelsteen uit de Bartelsluis. In het programma zal ook 
specifiek aandacht zijn voor jongeren. Zo staan oudhollandse kinderspelen en 
een optreden van het jeugdorkest Ratatouille op het programma. 

 
8. Rondvraag 

De heer de Waart vraagt naar de opbrengst van de actie voor de restauratie van 
de gevelsteen uit de Bartelsluis en of er nog nader onderzoek is gedaan naar de 
historie van de steen. 
De actie voor de restauratie van de gevelsteen heeft ca. € 1300,00 opgebracht. 
Met de toegezegde subsidies is er daardoor ook ruimte om een korte film te laten 
maken over de historie en restauratie van de steen. 
Door Pier van Leeuwen van het Honig Breethuis was al eerder een 
vooronderzoek gedaan naar de steen. Daarbij ontstond het vermoeden dat er in 
de tekst een woordgrap was verstopt, maar die hebben we niet kunnen vinden. 
 

9. Sluiting 
Peter Roos sluit de vergadering met dank aan de inbreng van de aanwezigen en 
geeft vervolgens het woord aan Jan Krijt die een lezing zal houden over 
papiermakers, windmolens, werven en de wetenschap. 
 
Na deze lezing en de pauze zal de film “Van schuim tot kraag” worden vertoond 
die door Thijs Ris en Henk Renaud is gemaakt naar aanleiding van het 
gelijknamige boek. 
 
Aan het einde van de avond worden Jan Krijt, en de makers van de film door de 
voorzitter bedankt, ondersteund door applaus van de aanwezige leden.      

 
Arthur van Haarlem 
secretaris 
 


